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Poročilo o obisku pri RC Munchen Flughafen 

V času med 5.4. in 7.4.2024 

 

Udeleženci iz RC Škofja loka (v oklepaju partner ali otrok), skupaj 16 oseb: 

Damjan Rotter (Lidija), David Jezeršek, Jože Misson (Martina in Sara), Marko Kočila (Danijela), Marko 

Murn (Tatjana), Marko Vuk (Marina), Andrej Šubic, Janez Rihtaršič, Jurij Bogataj, Veljko Jan 

 

Udeleženci iz RC MF (samo priimki): 

Boller, Kersting, Paparizos, Kohlhammer, Wacker, Frösner, Gaissmaier, Hack, Sturz, Wekkeli, Scholz-

Wittig, Biersack, Gerschau, Böhme, Dawid, Schoch, Dinter, Huber 

 

Priprave na obisk so se pričele že jeseni 2023, ko sva se s Thomasom pričela pogovarjati glede 

termina obiska. Po preverjanjih tako pri njihovih kot naših članih je bil izbran vikend 5.4.2024. 

Program je pripravil RC MF. 

Za potovanje v Munchen in nazaj smo dobili ponudbe za najeti avtobus. Vendar smo se glede na to, 

da smo se lepo razporedili v štiri osebne avtomobile in glede na visoke stroške avtobusa, odločili za 

prevoz z osebnimi avtomobili. 

Za skupno točko srečanja so prijatelji določili restavracijo Viva Vita v Freisingu ob 19:00 zvečer. Kljub 

nekaj zastojev na cesti smo se vsi pravočasno pripeljali do tja. Imeli smo še toliko časa, da smo 

skompletirali darila, saj smo vsebino razdelili po avtomobilih. 

Naše darilo je vsebovalo sol Izolskih solin, Damjanovo olivno olje, kruhek sestre od Marine in manjšo 

čokolado z odtisom Rotary kluba, vse skupaj v darilni vrečki. Vodilo za darilo je bilo »domače in 

sončno«. 

Druženje se je pričelo s pozdravnimi govori obeh predsednikov. Ker pa našega predsednika ni bilo, je 

njegov govor prebral David kot pretekli predsednik. V njem se je predvsem zahvalil za pomoč pri 

pretekli ujmi, Marko M. pa je imel še posebej strnjeno predstavitev sodelovanja med klubi v času 

ujme avgusta 2023. 
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Po večerji smo se odpravili k družinam, ki so nas odprtih rok sprejele na prenočevanje za čas obiska, 

in sicer: David pri Thomasu, Marko in Danijela pri Kerstingih, Marko in Tatjana pri Kohlhamerjih, 

Marko in Marina pri Boehme, Andrej pri Martinu, Janez pri Paparizos, Jurij pri Sholz-Wittig, Veljko pri 

Gerschau. 

Za soboto so prijatelji najeli avtobus in smo skupaj odšli na ogled samostana Weltenburg in nato z 

ladjico po Donavi skozi sotesko. Na drugi strani soteske pa smo imeli že pripravljeno kosilo v Weißes 

Bräuhaus, Kehlheim. 
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Pot nas je nato vodila do gradu Rosenburg v Riedenburgu. Grad je znan po pticah ujedah, ki so jih 

natrenirali za prikaz lova. To so nam tudi prikazali s predstavo s temi velikimi pticami. 

 

Sledil je obisk središča umetnika Hudertwasser v Abensbergu , ki se je dejansko preimenoval iz 

Stowasser (sto = hundert). Obiskali smo njegovo galerijo in si ogledali umetniški stolp. Nekateri pa 

smo zaradi visokih temperatur tudi preizkusili tamkajšnje lokalno pivo v »pivskem vrtu«. Dan smo 

zaključi z večerjo v gostilini Kuchlbauer Brewery Inn. 
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Naslednji dan, v nedeljo, smo se z avtomobili odpeljali do »Max-Planck-Institut for Extraterrestrial 

Physics Garching«, kjer dela in predava Thomas. Pripravil nam je prezentacijo novih dognanj o črnih 

luknjah in novih spoznanj vesolja. Na koncu nam je razdelil priložnostna darila za izdelavo svojega 

satelita (drobno orodje v velikosti pisala). Njihov predsednik se nam je z zahvalnim govorom zahvalil 

za obisk,  njegovim prijateljem pa za pripravo obiska. 
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Druženje smo zaključili s kosilom v Augustiner Garching, kjer tudi varijo svoje pivo. Kosilo je bilo 

odlično kot v vseh gostilnah, ki so jih predlagali prijatelji. Naš David se je tu tudi zahvalil vsem 

prijateljem iz RC MF za njihovo angažiranje in prijateljevanje z nami. 

 

 Slovo je bilo kar težko, a vseeno je bil čas, da smo se odpravili proti domu. Dogovorili smo se še, da 

naredimo skupni postanek na postajališču Golling. Sara je bila seveda lačna       Do večera smo vsi 

varno prispeli do doma, polni novih spominov. 

 

 

S Thomasom sva se na kratko dotaknila bodočnosti. Napovedal sem našo obletnico v 2025 in naj 

bodo pripravljeni na naše vabilo. Skupni predlog pa je bil, da srečanja delamo na cca dve leti, vsakič 

en klub. 
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Sobotna ekipa: 

 

Nedeljska ekipa: 

 

Pripravili Marko, Marko in Marina 


